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Cumhurbaşkanı Erdoğan: Su uyur FETÖ
uyumaz

ABONE OL      

Cumhurbaşkanı Erdoğan Kayseri'de Sanayi Odası ödül töreninde gündeme ilişkin önemli
açıklamalarda bulundu. Terör örgüt FETÖ konusunda uyarılarını sürdüren Erdoğan, "su
uyur FETÖ uyumaz" dedi. Son dönemde dövizdeki artışa dikkat çeken Erdoğan, TL ile
alışveriş ve faizler düşmeli şeklindeki çağrısını yineledi.
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, "Faiz oranlarını düşürelim ki yatırımcının önünü kesmeyelim.
Yatırımcı sıkışıyor. Şu anda bakıyorsun, 14-15-16-17 puan faizle yatırımcıya kredi veriyoruz. Bu ülke
ayağa kalkar mı? Kalkmaz. Çökertirsiniz, bitirirsiniz. Eğer istihdam şu anda 11,7-11,8 buralara
gelmişse bunun sebebi be? Bu işsizliğin sebebi ne? Yatırımlar artık duruyor, buraya doğru gidiyor.
Biz bu yatırımı birden hareketlendirmemiz lazım" dedi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Kayseri Sanayi Odası'nın düzenlediği ödül törenine katıldı. "15 Temmuz
ihaneti sonrası ülkemizde özellikle de ekonomimizde sahnelenmeye çalışılan oyunun eminim sizler
de çok iyi farkındasınız" diyen Erdoğan, "1 Dolarla satın aldıkları, kırk sene boyunda beyinlerini
yıkadıkları, eli kanlı canilerle gerçekleştiremedikleri darbeyi faiz, borsa ve döviz hareketleri üzerinden
başarmaya çalışıyorlar" diye konuştu.
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"DEDİM 'YA BÖYLE BÖYLE SEN HALA BU OLAYLAR OLUYOR DÖVİZLE VERİYORMUŞSUN"

Kayseri'deki alışveriş merkezlerinde döviz ile dükkan
kiralandığını öğrendiğini söyleyen Erdoğan, "Şimdi ismini de
vereceğim, bir tanesini sordum dedim ya onun burada
alışveriş merkezi vardı o nasıl veriyor, 'dövizle' dediler. Ya
Mehmet Bey bir arasana dedim, az önce şimdi aradı uçakta
yakaladık. Dedim 'Ya böyle böyle sen hala bu olaylar oluyor
dövizle veriyormuşsun' dedim filan, ismini de vereceğim
Süleyman Çetinsaya, dedi ki 'Mesajı aldım, emrinizdir hemen
TL'ye çeviriyorum' şimdi o alışveriş merkezinde olan bütün

esnaf kardeşlerim hemen bu işi TL'ye çevirsinler aksi takdirde Vali Beye veya Belediye Başkanına
durum bildirilsin takipçisiyiz. Ama aynı şekilde diğer alışveriş merkezlerinin patronlarına da
sesleniyorum, eğer vatanseversek, eğer milliyetperversek, gelin bir defa şu dövizleri TL'ye çevirmek
suretiyle, bak bu kiracıyı bir kaybedersen, bir giderse ondan sonra boş dükkana talim edersin"
şeklinde konuştu.

''15 Temmuz'da yapamadıklarını Dövizle yapmaya çalışıyorlar''

Cumhurbaşkanı Erdoğan "su uyur FETÖ uyumaz"
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"2-3 YIL KARARLILIĞIMIZI GÖSTERELİM"

Devletin istisnalar haricinde ihaleleri TL olarak yapmayı planladığına dikkat çeken Erdoğan, "Bu
adımları böyle atacağız. Rusya, Çin, İran'la görüşmeler yaptık. Dedik ki böyle böyle, yerli, yerel
paralarımızla alışveriş yapalım. Rusya'nın ürününü mü alıyoruz, onların Rublesiyle alacağız. Çin mi
alacağız? Yuanla alacağız, İran mı? Dinarla alacağız. Aynı şekilde onlar da bizden aldıklarını Türk
Lirasıyla alacak. Adalet bu. Diğerindeyse biz kur baskısıyla karşılıksız paraların basıldığı yere ne
yapıyoruz? Hizmet ediyoruz. Bu işi düzelteceğiz. Bir tuzak kuruldu bu tuzağı bizim bozmamız lazım,
geri çevirmemiz lazım. Onun için de tüm sanayici, iş adamı kardeşlerim bu hassasiyet içerisinde şöyle
önümüzdeki 2-3 yıl bu iş tam yoluna oturana kadar bu kararlılığımızı gösterelim"
değerlendirmesinde bulundu.

Cumhurbaşkanı Erdoğan ''Faiz oranlarını düşürelim''

https://www.sabah.com.tr/video/turkiye/cumhurbaskani-erdoganfaiz-oranlarini-dusurelim


"TULUMBAYA SU DOLDURMAK LAZIM"

Geçtiğimiz günlerde Beştepe'de yapılan Ekonomi Koordinasyon Kurulu toplantısını hatırlatan
Erdoğan, şu açıklamalarda bulundu:

"Dedik ki ne olursa olsun faiz oranlarını düşürmek gerekiyor. Faiz oranlarını düşürelim ki yatırımcının
önünü kesmeyelim. Yatırımcı sıkışıyor. Şu anda bakıyorsun, 14-15-16-17 puan faizle yatırımcıya kredi
veriyoruz. Bu ülke ayağa kalkar mı? Kalkmaz. Çökertirsiniz, bitirirsiniz. Eğer istihdam şu anda 11,7-
11,8 buralara gelmişse bunun sebebi be? Bu işsizliğin sebebi ne? Yatırımlar artık duruyor, buraya
doğru gidiyor. Biz bu yatırımı birden hareketlendirmemiz lazım. Onun için de girişimcinin,
yatırımcının önünü açmamız lazım. Eğer parayı ucuza mal ederse, onun yatırım yapma imkanı artar.
Yani şu anda tulumbada su yok. Tulumbaya şöyle bir su doldurmak lazım. Onu kim yapacak? Elinde
gücü bulunduranlar. Şu anda KOBİ'lerle ilgili açıklama yaptı Sayın Başbakan. İşte bu bir KOBİ için o
tulumbadaki sudur. Suyu koyarsan tulumba kuyudan suyu çekmeye başlar. Bunu Anadolu insanı
gayet iyi bilir. İşte şimdi bu KOBİ'lerin bu şirketlerin bu tulumbaya konacak suya ihtiyacı var. Ama bu
su daha orada çalışmadan kurursa buradan netice alamayız. Bunu halletmemiz lazım. Onun için de
bakın biz faizde 4,6'ya kadar düşmüştük. Neyi patlattılar? Gezi olaylarını patlattılar. Bir anda hemen
4,6'dan onlu rakamlara çıktık. Bütün dünyanın gözü güçlenen, parlayan bir Türkiye'nin bir defa güçlü
bir geleceğinin olmamasıdır."
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